

Brussels, 7 August 2026

12079/26

**Interinstitutional File:
2016/0361 (COD)**

**JUR 570
EF 212
ECOFIN 1033
CODEC 1485**

LEGISLATIVE ACTS AND OTHER INSTRUMENTS: CORRIGENDUM/RECTIFICATIF

Subject: Regulation (EU) 2019/877 of the European Parliament and of the Council of 20 May 2019 amending Regulation (EU) No 806/2014 as regards the loss-absorbing and recapitalisation capacity of credit institutions and investment firms
(Official Journal of the European Union L 150 of 7 June 2019)

LANGUAGE concerned: **FR**

PROCEDURE APPLICABLE (according to Council document R/2521/75):

— Procedure 2(b) (obvious error in one language version)

This text has also been transmitted to the European Parliament.

TIME LIMIT for the observations by Member States: 8 days

**OBSERVATIONS to be notified to: dql.rectificatifs@consilium.europa.eu
(DQL RECTIFICATIFS (JUR 7), Directorate Quality of Legislation, Legal Service)**

RECTIFICATIF

**au règlement (UE) 2019/877 du Parlement européen et du Conseil du 20 mai 2019 modifiant le
règlement (UE) n° 806/2014 en ce qui concerne la capacité d'absorption des pertes de
recapitalisation des établissements de crédit et des entreprises d'investissement**

("Journal officiel de l'Union européenne" L 150 du 7 juin 2019)

Page 251, article 1^{er}, point 11) c)

Au lieu de:

"c) au paragraphe 4, les termes "instrument de renflouement interne" sont remplacés par les termes "engagements utilisables pour un renflouement interne";"

lire:

"c) au paragraphe 4, les termes "engagements éligibles pour un instrument de renflouement interne" sont remplacés par les termes "engagements utilisables pour un renflouement interne";"
